
 
Bestyrelse: 

Finn Lassen, Helge Mariegaard, Lilian Ærenlund Larsen, Lise Pedersen, Kurt Rasmussen, 
Birgit Schmidt, Hans Jørn Thomsen 

Suppleanter: 

Ellen Rossen (deltog) og Gunhild Jensen (deltog ikke)


Afbud: 


Ordstyrer: Birgit


Referent: Lilian


Forplejning: Ellen - køber smørrebrød og ris a la mande. Der er øl og vand i værkstedet


Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden

•  Dagsordenen blev godkendt


Pkt. 2: Godkendelse af referat

•  Referatet fra sidste møde blev godkendt


Pkt. 3: Opfølgning

Fra Temamøde 4/11-22 pkt. 10 
Finn undersøger hos Henning H. hvordan vi går videre med æresmedlemmerne.  
Hvad gik det egentlig ud på og hvad det endte det med? 

•  Fremover optager vi ikke flere æresmedlemmer 

Fra bestyrelsesmøde 17/4-23 pkt. 10 
Vi sletter koden til medlemsinfo og overvejer at slette koden til 
Bestyrelsesinfo på hjemmesiden. Tages op på næste møde (15/6). Status? 

• Koden til medlemsinfo er slettet. Koden til bestyrelsesinfo bibeholdes. 

• Fremover lægges referater fra bestyrelsesmøderne ind under Medlemsinfo, når de 

er godkendt af bestyrelsen. 

Fra bestyrelsesmøde 25/9-23 pkt. 3 
Kurt undersøger, hvor vi som medlemmer af GHV får rabatter.  
Ved fremvisning af GH årskort fås 20% ved Trapholdt og Koldinghus.  
Gælder det også ved fremvisning af GHV årskort?  
Kurt spørger de to steder. 
Der er også rabat hos Kolding egnsteatret, tjekkes. 

• Kurt har henvendt sig til Koldinghus, men har ikke fået svar tilbage


Temamøde fredag den 1. december kl 14  
i mandskabsbygningen



• Kurt tager spørgsmålet om Koldinghus, Trapholdt og egnsteatret op med Lene


Fra bestyrelsesmøde 25/9-23 pkt. 4c 
Nye stadepladsnumre, Lilian vil gerne lave dem. Laminering aftales med Lene. Kurt taler 
med Lene. 

• Lene har andre planer 

Fra bestyrelsesmøde 15/6-23 pkt. 5 
Kurt får seneste opdaterede stadeholderliste 
GHV stand: sælge årskort og dekorationer. Status? 
Der er ikke frivillige nok til at bemande infoteltet.  

• Punktet udgår.


Fra bestyrelsesmøde 25/9-23 pkt. 6 
Penge på GHV konto, beholder vi dem? 

• Vi beholder pengene og betaler fremover ikke leje af væksthus mm


- Ideer til GH’s bestyrelse: Lilian udarbejder en liste over forslag: Rabatter 
forskellige steder, et naboevent med flyers uddelt af GHV i nabolaget, 
skiltning, samarbejde med Naturfredningsforeningen med fokus på 
bæredygtighed. Hvad er status her? 

• Punktet udgår 

Fra bestyrelsesmøde 25/9-23 pkt. 7 
Skal vi betale kontingent for at være dækket af forsikringen? 

• For at få en afklaring bliver punktet om dækning af GH’s forsikring afklaret sammen 
med Lene. 


• Kurt snakker med Lene


Fra bestyrelsesmøde 15/6-23 pkt. 9  
- Fremover skal der på dagsordenen stå, hvem der har ansvar for forplejning 
- Lilian sørger for forplejning og laver en turnusliste. Status? 

• Nederst på dagsordenen skrives en afkrydsningsliste med bestyrelsens 
medlemmer 

Pkt. 4: GHV medlemmer samt drift

Hvordan skaffer vi flere medlemmer? 
Sponsorater, Finn vil gerne søge dem. 

• Finn har haft kontakt til nogle pengeinstitutter angående sponsorater og arbejder 
videre med opgaven


Pkt. 5: Punkter til Temamødet

Fra bestyrelsesmøde 25/9-23 pkt. 6 
Spørgsmålet om klub, forening eller??? tages op på temamødet - Følgende gruppe 
nedsættes som forberedelse til temamødet: Hans Jørn, Ellen og Lilian 



- GHV fortsætter som forening, så længe vi har økonomi til det

- Vi skal forberede os på, hvordan vi vil køre videre, når pengene slipper op. 

Pkt. 6: Trivsel blandt de frivillige

Fra bestyrelsesmøde 25/9-23 pkt. 7 
a. Herunder anerkendelse af de frivilliges arbejde.  
b. Kontingentfrit for frivillige? Lene har foreslået andre muligheder, se referat 15/6-23 
c. Hvordan sikrer vi os at vi er registreret for timer hos GH, hvis kontingentfri.  
Kurt spørger en revisor 

• Bestyrelsen foreslår Lene, at GHV’s, medlemmer får et årskort med ledsager, når 
de har arbejdet 50 timer i det foregående år.


• Medlemmerne betaler fortsat kontingent til GHV

• Når ovenstående træder i kraft, skal der foreligge bevis for, at medlemmerne af 

GHV har arbejdet i haven. Dette kan løses ved, at en af havens medarbejdere 
underskriver mødelisten.


• Beslutningen forelægges Lene


Pkt. 8: Økonomi v/ Hans Jørn

• GVH har pt 76.000 kr

• Fremover skal Lene betale kørepenge til dem, der afhenter planter til markeder

• Ved bisættelser sender GHV en bårebuket til ca 300 kr


Pkt. 9: Medlemsstatus v/Lise

• 265 medlemmer fordelt på 208 kort


Pkt. 10: Nyt fra formanden

Projekt Nyt indgangsparti, status 

• Materialet er sendt ud til 4 arkitekter, der skal lave tegninger, som senere sendes 
videre til entreprenører til udarbejdelse af endeligt forslag og budget


Pkt. 11: Eventuelt

• Kurt reserverer lokale til generalforsamlingen i 2024


Pkt. 12: Kommende møder


Fastlægges enten på Temamødet eller førstkommende bestyrelsemøde

Forslag til datoer: 

torsdag 25. januar

søndag 17. marts - generalforsamling

mandag 8. april

mandag 10. maj

mandag 10. juni

mandag 23. september

fredag 29. november (Tema)




Mødetid er kl. 10.


Forplejningsplan til bestyrelsesmøderne (forslag):


Finn - torsdag den 25. januar

Helge - mandag den 8. april

Lilian - mandag den 10. maj

Lise - mandag den 10. juni

Kurt - mandag den 23. september

Birgit 

Hans Jørn

Ellen 

Gunhild 


Ved eventuelle ekstraordinære møder startes ved Birgit


